



Date: 24/02/2021  
Ref: 034/KSE/RCAD/2021

التاريخ: 2021/02/24  
المرجع: 2021/RCAD/KSE/034

**Boursa Kuwait Company**

السادة/ بورصة الكويت المحترمين

**Kuwait**

دولة الكويت

**Subject : Disclosure of Lawsuits & Court Judgment**

الموضوع : إفصاح بشأن الدعاوى والأحكام القضائية

With reference to the above subject, find attached disclosure form of lawsuits & court judgment in accordance with Book Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية وفقاً للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

**Nawaf H Marafi**  
Group Chief Executive Officer  
Board Member

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة





نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية  
Disclosure of Lawsuits & Court Judgment

2021/02/24		التاريخ Date
ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY	شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	إسم الشركة المدرجة Name of the listed company
2019/2300 Civil	2300/2019 – مدني كلي	رقم القضية Case No.
A lawsuit claiming an amount	دعوى مطالبة بمبلغ	موضوع القضية Case Subject
23/02/2021	2021/02/23	تاريخ الحكم Judgment Date
Full Court	المحكمة الكلية	المحكمة التي أصدرت الحكم The Court that Issue the Judgment
By: Al-Imtiaz Investment Group Company. Against : Ghanim Saad Al-Kawari, Ali Ahmad Al-Zubaid, and Abdulrahman Mahmoud Zaman.	مرفوعة من / شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية. ضد/ غانم سعد الكواري، وعلي أحمد زبيد، وعبدالرحمن محمود زمان.	أطراف الدعوى Parties of the Case
ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY	شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية.	الحكم لصالح The Judgment is in Favor of
The Court ruled to oblige the defendants to pay the plaintiff an amount of KWD 11,925,059.464 (eleven million nine hundred and twenty-five thousand and fifty-nine Kuwaiti dinars and 464 fils) and obligated the defendants to pay the expenses and an amount of one	حكمت المحكمة بالزام المدعى عليهم بأن يؤدوا للمدعية مبلغ وقدره 11,925,059.464 د.ك (احدى عشر مليون وتسعمائة وخمسة وعشرون ألف وتسعة وخمسون دينار كويتي و 464 فلس) وألزمت المدعى	منطوق الحكم أول درجة The Concluding Judgement of the Court of First Instance

78



thousand Kuwaiti dinars in exchange for the incurred legal fees.	عليهم المصروفات ومبلغ ألف دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة الفعلية.	
	-	منطوق حكم الاستئناف The Concluding Judgement of the Court of Appeal
	-	منطوق حكم التمييز The Concluding Judgement of the Court of Cassation
It is not possible to determine the financial impact at the present time and until after the execution of the judgment and its confirmation by the Court of Appeal.	لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي الا بعد المباشرة بتنفيذ الحكم وتأييده من محكمة الاستئناف.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم The Potential Effect of the Judgement on the Company

*Handwritten signature*

**Nawaf H Marafi**  
Group Chief Executive Officer  
Board Member

**نواف حسين معرفي**  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة



*Handwritten signature*